

MATA PELAJARAN: PENDIDIKAN SAINS, SOSIAL DAN ALAM SEKITAR (KSSMPK T5)

TAJUK: 7.0 SEJARAH KITA

SUB TAJUK: 7.1.2 Keistimewaan negeri tempat tinggal

SP: 7.1.2 Murid dapat mengenal pasti keistimewaan negeri tempat tinggal.

SK: 7.1 Negeriku

AKTIVITI: Latihan pengukuhan

ARAHAN: Padankan maklumat dengan gambar.



<p>1</p> <p>Perlis Istana Arau</p> <ul style="list-style-type: none"> Istana rasmi D'MM Tuanku Raja Perlis Dibina bermula sekitar tahun 1905 semasa pemerintahan Raja Perlis ke-4, iaitu Raja Syed Alwi Jamalullail. Pada tahun 2010, Istana Arau telah diwarikan sebagai Tapak Warisan mengikut akta Warisan Kebangsaan 2005. 		<p>8</p> <p>Malaka Muzium Istana Kesultanan Melayu Melaka</p> <ul style="list-style-type: none"> Dibina merupakan istana Kesultanan Melayu Melaka. Ruang dailaman muzium mengisahkan suasana zaman Kesultanan Melayu Melaka seperti balahong Seri, delegasi pedagang-pedagang dan pertunjukan Hang Tuah dan Hang Jebat. 	
<p>2</p> <p>Kedah Menara Alor Setar</p> <ul style="list-style-type: none"> Menara telekomunikasi di Alor Setar, Kedah. Merupakan menara telekomunikasi kedua tertinggi di Malaysia dan 22 tertinggi di dunia. Reka bentuk bangunan bertirasasikan "Seramun Pad". 		<p>9</p> <p>Johor Istana Bukit Serene</p> <ul style="list-style-type: none"> Terletak di Johor Bahru, Johor. Istana ini dibina pada tahun 1937 dan menjadi istana kediaman rasmi Sultan Johor. Berhamparan Istana Bukit Serene, terdapat Laman Mahkota, Laser Fountain dan Laman Serene. 	
<p>3</p> <p>Pulau Pinang Jambatan Kedua Pulau Pinang</p> <ul style="list-style-type: none"> dibina sebagai Jambatan Sultan Abdul Halim Muadzam Shah. Panjang jambatan ini ialah 16.9 km yang melintasi lair dan panjang sepenuhnya pula ialah 34 km. diiktiraf sebagai jambatan terpanjang di Malaysia oleh Malaysia Book of Records pada bulan Mac 2014. 		<p>10</p> <p>Pahang Istana Abu Bakar</p> <ul style="list-style-type: none"> Dibina pada awal 1960-an. Istana ini dinamakan sempena nama Almarhum Sultan Abu Bakar Riayatuddin al-Muazzam Shah ibni Almarhum Sultan Abdullah al-Muazzam Billah, Sultan Pahang ke-IV. Merupakan istana rasmi bagi majlis adat istiadat seperti pengumuman dayah kebesaran negeri Pahang. 	
<p>4</p> <p>Perak Masjid Ubudiah</p> <ul style="list-style-type: none"> Dibina atas kehendak Sultan Idris Murshidul Azam Shah, Sultan Perak ke-28. Kos pembinaan masjid ini dandaikan berjumlah RM200,000. Terkenal sebagai Warisan Kebangsaan di bawah Akta Warisan Kebangsaan 2005. 		<p>11</p> <p>Kelantan Masjid Jubli Perak Sultan Ismail Petra (Masjid Baling)</p> <ul style="list-style-type: none"> Masjid yang terletak di dalam jajahan Pasir Mas ini mula dibina pada tahun 2005 dan dirasmikan pada bulan Ogos 2009. Beribikan seni bina dan ukiran mengagumkan Cina dan semi reka Islam. Merupakan masjid pertama berkonseptkan Cina di negeri ini. 	
<p>5</p> <p>Selangor Bukit Malawati</p> <ul style="list-style-type: none"> Terletak di Kuala Selangor, Selangor. Pernah menjadi pusat pentadbiran Kesultanan Selangor pada akhir abad ke-18 dan awal abad ke-19. Terdapat beberapa rumah pegawai tinggi kerajaan, rumah rehat, rumah api, dan kesan sejarah di atas Bukit Malawati. 		<p>12</p> <p>Terengganu Jambatan Angkat Kuala Terengganu</p> <ul style="list-style-type: none"> Merupakan jambatan angkat pertama di Kuala Terengganu. Panjang 638 meter, ketinggian dan permukaan dasi paras laut ialah 100 meter. Reka bentuknya yang unik dapat menarik pelancong sekali gus meninggalkan industri pelancongan di Kuala Terengganu. 	
<p>6</p> <p>Negeri Sembilan Teratak Za'ba</p> <ul style="list-style-type: none"> Dirasmikan pada 5 Februari 2001 oleh Menteri Besar Negeri Sembilan. Dipertah sebagai bangunan cagar beraik dan reka bentuknya masih beriklan Rumah Tradisional Negeri Sembilan. Ciri-ciri pertukangan Melayu pada bangunan ini ialah Tapan-Tapan, Tabir Isar, Kiri-kiri, Anyung Serambi, pelantar dan pengantungannya menggunakan loggamin dan pasak. 		<p>13</p> <p>Sarawak Bangunan Dewan Undangan Negeri Sarawak</p> <ul style="list-style-type: none"> Tempat persidangan Dewan Undangan Negeri Sarawak. Dibina untuk menggantikan bangunan DUN lama Sarawak. Bangunan sembilan tingkat ini merupakan ikon negeri Sarawak. 	
<p>7</p> <p>Wilayah Persekutuan Menara Kuala Lumpur</p> <ul style="list-style-type: none"> Merupakan menara telekomunikasi tertinggi di Asia Tenggara dan antara tertinggi di dunia. Menara yang bertelinggian 421 meter ini mula dibuka kepada umum pada 23 Julai 1996. 		<p>14</p> <p>Sabah Menara Tun Mustapha</p> <ul style="list-style-type: none"> Bangunan 30 tingkat ini merupakan 100 Pejabat Kumpulan Yayasan Sabah. Bangunan ini boleh berubah warna bergantung kepada keadaan awan, matahari, dan warna langit. 	